
FREDERICIA KOMMUNE 
 

TILSYNSSKEMA 
 

JOURN.NR. 

20/17 

Foreningens navn: TGI Gymnastik 

 

Tilsynsstedets adresse: Bøgeskovhallen  

Kontakt person: Lise Rind 

Dato for tilsynet:         d. 14.11.2022      Klokkeslet: 17.30 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: 

Lise Rind (formand og intruktør) og Nathalie L. Thoustrup (sektretær i bestyrelsen og instruktør) 

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer og senest kendte årsregnskab 

________________________________________________________________________________ 

1. Medlem af landsforbund – hvilket: DGI (bruger DGI meget) 

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: Facebook og en ikke ret god hjemmeside 

3. Primære aktiviteter: Gymnastik. Derudover cirkeltræning udenfor på multibanen, yoga og 

skovfitness og skovyoga om sommeren ved vandet, Trelde Næs eller lign. De arbejder også 

på at starte Smart træning op, men det bliver nok først i august. I januar har de Lanicer.  

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: Cirka 8 timer pr. uge. 

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: God tilgang på holdene, men nogle glemte at 

melde sig ind. Pt. er de omkring 60 medlemmer. Der er ikke så mange børn i lokalområdet. 

Der bor cirka 2000 borgere i området. De er en lille forening/afdeling, men de hold de har, 

kører godt.  

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: Forældre-barn holdet var lige 

færdig. 

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: De har 
mistet medlemmer efter coronaen, særligt på deres yogahold. De har hørt, at nogle af dem de 
har mistet deltager i yoga på youtube. Yogaholdet kører dog godt igen, og har nu 20 
deltagere og instruktøren får stor ros.   
 

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: De 

har udfordringer med deres Delfinhold (2.- 4. kl.), måske fordi det ligger samtidig med 

klubaftenen. Nogle af gymnasterne er taget ind til byen for at gå til gymnastik.  

9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): 550-600 kr. pr. sæson. 

10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: De har haft en del penge på 

kistebunden, som de har brugt en del af de sidste par år til at købe nye redskaber. De vil 

også gerne lave nogle forskellige fællesarrangementer for holdene, men de mangler nogle til 

at hjælpe med at arrangere det. 

11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: Det er fint. Det kunne måske være fint med 

støtte til de voksne medlemmer også. 



12. Nuværende udfordringer for foreningen: Tordenskjolssoldater. De har haft lidt udfordringer 

med at få plads i hallen til deres spinninghold. De blev flyttet rundt fra lokale til lokale og 

ikke i ret gode lokaler til spinning, så nu har de lukket holdet. Der føler de sig nedprioriteret. 

Tidligere blev håndold prioriteret, nu er det mere kampsport der prioriteres i derees optik. 

De vil gerne sælge deres spinningcykler (12-13 stk.). De har også lidt svært ved at finde 

instruktører nok.  

13. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Er med i feriesjov hvis de kan få 

instruktører der kan – og der kommer deltagere. De har en DGI dag ude i skoven, hvor 

skovfitness og skovyoga har været med, og med en gåtur, da vandrefuglene ikke kunne/ville.  

14. Foreningens fremtid og ønsker: Flere medlemmer, flere instruktører og ledere. At der 

kommer en stærk foreningsånd igen, hvor alle løfter i flok og støtter op om lokalsamfundet. 

Men i det store hele synes de det kører godt, og at de som bestyrelse føler, at de får sat gang 

i nogle ting. De får ros af medlemmerne, og det er de meget glade for.  

15. Bemærkninger: 

 Bøgeskov er blevet et område, hvor man bor men ikke arbejder. Foreningstilknytningen er 

formentligt blevet lidt mindre.  

 Bestyrelsen vil egentligt gerne sætte andre ting i gang, men fordi de også er intruktører, er 

det svært at finde tid til.  

 De lavede en gymnastikdag, hvor alle kunne komme, men der kom desværre ikke så mange. 

 De har ikke været så meget ovre på skolen og præsentere gymnastik. Det kan være en 

udfordring at finde instruktører, der kan tage fri til det. 

 De overvejer at sætte en annonce i avisen, for at nå længere ud med deres hold. 

 De kan godt håndtere medlemmer med handicap eller med diagnoser.  

 De har været i kontakt med handicaprådet for at høre, hvad de tænker der er brug for af hold, 

hvor handicappede og andre kan rummes. Der er måske mere ro på deres hold, end på de 

store hold i midtbyen. De har dog ikke hørt mere efter i sommers. 

 Der kan være udfordringer med bussen, hvis man skal med den offentlige transport ud til 

Bøgeskovhallen og hjem igen, hvis man kommer udefra. Der er få buslinjer, og der er ikke 

mange sene afgange. 

 Vejlby Sogns hjemmeside er der man kommunikerer mest via. 

 De er med i et samarbejde med OK. 

 De reklamerer ikke så meget i Brugsen.  

 De har tidligere solgt julekalendere, men det er de gået væk fra, fordi der er for mange andre 

(spejdere eller skolen) der sælger dem. De forsøger at søge fonde i stedet for.  

 Til sommersjov i Bøgeskov var gymnstik med, hvor de solgte kage mm. Det gik fint, men 

det har ikke været der siden, der kom corona. 



 Der er relativt få der får børn i lokalområdet, og de og deres forældre bliver nu sendt ind til 

byen når de eks. skal i mødregruppe. Det betyder også, at de måske går til babyrytmik, 

babysalmesang, forældre-barn gymnastik inde i byen.  

 Må sundhedsplejerskerne give info om forældre-børn hold. 

 Der er vokseninstruktører på alle hold, og så er der ungehjælpere på mange hold også. De vil 

gerne have voksenintruktører på alle hold, for at passe på ungehjælperne. Deres 

ungehjælpere får ansvar og de udvikler sig meget. Børnene er meget glade for dem. 

 De voksne instruktører forkæles med en julekurv og et gavekort, mens ungetrænerne får løn. 

Hovedforeningen arbejder på at lave fælles retningslinjer og lave fælles arrangementer for 

ungdomstrænerne. De stopper med at give løn når de unge fylder 18 år. Det er svært at 

fastholde de unge instruktører, når de kommer i gymnastiet.   

 Fælles juletræsfest for hele TGI. hvor hovedforeningen bl.a. sponsorer en slikpose. 

 Forældrene kører oftere deres børn til aktiviteter, også uden for lokalsamfundet.  

 De har fokus på kommunikation. 

 Forsøgte at træne udenfor under coronaen. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af Kultur og 
Idræt 
 
Fredericia, den    
 
 
------------------------------------------- ----------------------------------------------- 
Jan M Jørgensen, Folkeoplysningsrådet Børge Larsen, Folkeoplysningsrådet 
 
 
--------------------------------------------       -----------------------------------------------     
Birgitte L. Jakobsen, Kultur og Idræt 
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